
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr. 1, 2023 
Tid / Sted: 12.01.23, kl. 12:00— 13:00 / TEAMS 
 

Til stede: Forfall 
Sigurd Grande, leder Niclas Wigforss, Nesodden 
Knut Bjørnskau, leder Utvalg for Miljøovervåkning  
Mads Aulie, leder Utvalg for drikkevann -og Vannmiljøtiltak  
Anette Bjerke, Ås  
Kari B. Thingnes, Asker  
Toril Giske, VAV   
Line Kristin Haug, sekretær  

 
Sak 
nr. 

 Ansvar 
og frist 

1.  Referat fra styremøte 24.11.2022 
Godkjent. 
 

Line 

2.  Styret 
- Prosjektet utslippstillatelse 
- Styregruppemøte i prosjektet blir 20. januar. 
- I dag ble avtalen mellom Fagrådet og VAV formalisert, og vi vil kunne jobbe med 

anskaffelsen i våres. Line har kontakt med Kristin og KAS. 
- Organisering av Fagrådets styret  
- Sigurd blir pensjonist, jobber ut januar. Foreslår at den blir en midlertidig leder. 

Valgkomiteen går uttale seg. Line får fortgang i saken. 
 

 

3.  Utvalg for drikkevann- og vannmiljøtiltak 
- Utvalgsmøte 5.1. med fysisk møte i Asker, med omvisning på Drift.  
- Sandfang er tema. Det jobbes videre med seminar for å dele erfaringene vi har 

tilegnet oss- ref. tiltak i Sandfang. Sigurd: funksjonelle vei og samferdsel har 
mye å si for fjorden, da mye miljøgifter kommer fra veien. Innspill om å ta med 
seg veiavdelingene og fylkene, ha en opplærende effekt og opplyse om effekt 
på fjorden.  

- Line skal høre med Statsforvalteren om hva som er planen videre. Vi hadde også 
en interessant diskusjon om sjøledninger, et mulig tema for driftsseminaret.  
 

 

4.  Utvalg for miljøovervåking 
- Prosjektet og hvordan det følges opp. Invitere Kristin til neste utvalgsmøte 31.1.  
- Miljøovervåkningsprogrammet. Kontakten kom i boks, og overvåknings-

programmet er allerede i gang for 2023. 
- Evaluere anskaffelsen kl.13.30. Intervjuerfaringer. Louise Valestrand som er 

assisterende prosjektleder og Nina Engen fra prosjektstyring er med fra NIVA.  
- Ingen opsjoner i denne anskaffelsen. Det var en god prosess. Lyudmyla 

(anskaffelse VAV) har vært en ressurs, det har også vannområdene vært. Knut 
mener at vi har klargjort bedre dokumentene nå. Kun to aktører som deltok i 
anskaffelsen, så vi får jobbe for flere neste gang. Kostnadene øker, noe vi må ha 
in mente. Spørsmålet er når rammer for budsjettet legges? Endrede rammer fra 
2024? 

 

 
 
 



 
 
5.  Informasjon/aktivitet 2023 

- Årsmøtet. Line: Sett på lokaler blant annet på Fornebu.  
- Årsberetningen 2023 har Line begynt på. Innspill fra leder ferdig, må også ha fra 

utvalgslederne. Line tar også gjerne imot bilder  
- Litt arkiv og kommunikasjons arbeide. Line har blant annet redigerte nettsider 

og Wikipedia (Oslofjorden, Indre Oslofjord).  

 
 
 
 

6.  Eventuelt  
-  

 
 
 

 


